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Verslag bestuursorgaan VOG vzw op 15.11.2022 – bij SIVI 

Gastvrouw Ann Van Hoof 

SIVI vzw : www.vzwsivi.be  en http://www.facebook.com/vzwsivi 

Aanwezig: Koen Decoodt (voorzitter), Jacques Eichperger, Yves Tytgat, Capucine Verstraete, Guy 

Steyaert, Karleen DE Rijcke, Bert Vagenende, Alain Kalmar, Pascale Eggermont, Florence Waedemon, 

Sien Vleeschouwers We verwelkomen nieuwe kandidaat-bestuurder: Stefan De Lombaerde (van 

Rotary Gent Noord): 0479709082, stefan.delombaerde@mandat.belfius.be  

Verontschuldigd: Jean-Pierre Kickx, Tom Wauters, Geert Deruyck, Steven Mestdagh, Vanessa 

Vanhalst, Henri de Hemptinne, Marc Rogiers, Johan Witters 

- Rondleiding en uiteenzetting van werking SIVI door Ann Van Hoof. 

Sivi is 1 van de twee KRASdiensten waar er mensen in loondienst werken. Ze beschikken naast de 

vrijwilligers over 5 vaste medewerkers en 10 personen met een sociaal arbeidstraject.  

Sivi werkt op verschillende pijlers: tweedehands klerenwinkel, voedselondersteuning, mobiele 

keuken en mobiele sociale kruidenier en ook op andere pijlers waarbij actief meewerken aan het 

armoedebeleid de belangrijkste is. 

Sivi was niet op de hoogte van de actie van de maaltijdbonnen en kerstmaaltijden. Sien neemt verder 

contact met hen op om hierrond de samenwerking uit te werken. 

De kerk van Sint-Amandsberg wordt gerenoveerd. Sivi heeft de droom dat ze hun 

tweedehandswinkel op het 1e verdiep zouden kunnen huizen. Ze hopen van de kerk een soort sociale 

hub te maken. In deze kerk komt een sociaal restaurant. Er wordt door de stad nog een algemene 

coördinator gezocht. 

- Verslag van de vorige vergadering: geen opmerkingen. 

 

- Statutenwijziging 

Eerste draft van Pascal werd rondgestuurd. Iedereen kan aanmerkingen doorzenden. Het ontwerp zal 

verder worden uitgewerkt – op middellange termijn - in een aparte samenkomst (geïnteresseerden: 

Tom Wauters, Koen, Pascal, Henri, Jacques).  

Wijziging en nieuwe statuten dienen voorgelegd en gestemd te worden op de volgende algemene 

vergadering. Het eindontwerp zal bij de uitnodiging worden gezonden. Er komt geen bijzondere 

algemene vergadering hiervoor.  

Aantal opmerkingen: activiteiten en doelomschrijving worden essentieel, optie van on-line 

vergaderen kan ingelast worden, leden vrijwilligers aan de Kraszijde zouden kunnen beperkt worden 

door soms eerder de rechtspersonen lid te maken. 

- Nieuws uit Rotary: 

http://www.vzwsivi.be/
https://nam12.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww.facebook.com%2Fvzwsivi&data=05%7C01%7C%7Cb8fdd1e78b804f109eb808dac244970f%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C638035897089314843%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=usVQ4keSNvhZ8wStMDHYODcaf7I7gUhwABrUF3IrsWk%3D&reserved=0
mailto:stefan.delombaerde@mandat.belfius.be
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Festival voor de Vrede tot 13.11 – locatie vooral in wijk Brugse Poort. Optredens met wisselend 

succes. 

Wijnse feesten: 1° resultaat: omzet op het weekend van 92000€ waarvan er 20% naar VOG gaat. De 

verkoop van de wijncheques is pas gestart. 

- Nieuws uit vzw Kras: 

Bedanking van KRAS voor steun bij feest 20 jarig bestaan – kosten van foodtruck 

Partneroverleg innovatiefonds 8 november – Pppresentatie doorgezonden aan bestuurders VOG. 

Was de eerste fysieke samenkomst sinds de start van het project met als belangrijkste vraag, ‘wat 

hebben we al geleerd?’. Project van het innovatiefonds is verlengd, tot 30 juni mag het beschikbare 

budget gespendeerd worden. Er werden opnieuw twee nieuwe mensen in dienst genomen: 1 iemand 

voor de research kant en een tweede voor ondersteuning. 

De belangrijkste vraag is ‘hoe kan materiële steun maximaal ingezet worden om mensen uit armoede 

te halen?’. Ze zoeken hiervoor naar manieren om een betere samenwerking tussen vrijwilligers, 

klanten en hulpverleners te verwezenlijken I 

In 2023 zou hierrond een evenement georganiseerd worden om bv de manier te onderzoeken 

waarop SIVI en Open Plaats naast hun voedselbedeling ook bruggen bouwen. Deze gesprekken lopen 

nu goed , door efficiëntie die ze tijdens corona ontwikkeld hebben. Dit loopt momenteel wat 

moeilijker in de Bloemekenswijk. 

17/10: actie rond wooncrisis/recht op wonen. Zijn met 30 eisen naar ’t stad getrokken, op de dag van 

het verzet tegen armoede. 

Kras is sinds dit jaar ook betrokken bij de armste week en ‘la grande bouffe. ‘ 

Voorstelling Kansendans. 

Algemene Vergadering vzw Kras dinsdag 22 november 9-12u St Salvatorstraat 

19 en 20/11 wintermarkt bij De Tinten – Benardstraat (muinkpark) 

- Nieuws uit vzw Ateljee:  

Geslaagde avondvergadering Event over Circulaire Economie ingericht door Ateljee en HERWIN in 

Balenmagazijn op dinsdag 8 november – met actieve presentatie en boeiende tafelgesprekken 

achteraf. 

Ateljee plant persmoment rond eindejaarmaaltijden en maaltijdvouchers samen met vzw VOG op 

21.12 

Ateljee zal samen met VZW Enchanté de langste kersttafel organiseren op 24 dec in het 

Balenmagazijn. Het zoeken naar steun moet nog beginnen, zowel ondersteunend als financieel. Een 

aanvraag hiervoor mag bij VOG en de rotary/rotaract clubs gedaan worden. Iedereen kan aansluiten 

bij deze maaltijd: principe is je draagt bij wat je kan bijdragen. Meer info volgt later. Sien houdt ons 

op de hoogte, eventueel via mail gezien de datum van de volgende raad van bestuur. 

- Steunaanvragen: 

Kras 
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- Algemeen – vragen via Johan Witters = 2.170,59 waarvan 406,96 babymelk, rest transport via 

meerdere transportbedrijven.  

- SIVI: nood aan nieuwe frigo. 

- Toontje – diepvriezer 734€ 

- Toontje vrijwilligersfeest 30 jaar – factuur Paella = 1.385,19€. Akkoord voor steun 700€. 

- Van Baby-Nest de vraag of een terugbetaling van een partij pampers nog denkbaar zou zijn 

(inderdaad waren er bij de pampers die we via Stad Gent kregen nauwelijks van de maten die 

baby-Nest gebruikt.) Akkoord voor steun. Bert informeert intussen bij Ruth Bockstaele die in 

de pampers werkt, of er geen samenwerkingsmogelijkheden zijn. 

- Sint Antonius Kring dient voor het eerst vervoerskosten in. Ze vroegen enkele weken geleden 

info over het vervoer van andere diensten vanuit de Voedselbank. Naar aanleiding daarvan 

stuurde de voorzitter Eric De Burbure deze facturen door. Dat is ook de reden waarom de 

afhaalplaats van de bestelwagen 'Aalter' is: Eric woont daar. KRAS heeft wel gevraagd dat ze 

zouden nagaan of dit de meest efficiënte werkwijze is, en stelde voor dat ze, zoals andere 

diensten, zouden bekijken of niet beter De Swaef wordt ingeschakeld. De raad van bestuur is 

van mening dat samenwerken met alweer een andere vervoermaatschappij niet efficiënt is.  

- Algemene opmerking: convenant vanuit Stad Gent wordt verlaagd. Er is ook minder voedsel 

beschikbaar en er is meer vraag. Diensten moeten meer en meer voedsel bijkopen. Via onder 

andere het Koning Boudewijnfonds zijn er mogelijkheden voor extra financiële ondersteuning 

maar de toekomst zal moeten uitwijzen of dit voldoende blijkt te zijn.  

Ateljee:  

- graag een duidelijk overzicht van de toekomstige financiële aanvragen. Graag meer 

specificaties bij het overzicht dat op de vorige raad van bestuur uitgedeeld werd. Zo kan er 

gekeken worden welke kosten VOG op zich kan nemen en voor welke kosten er verder 

geïnformeerd kan worden bij onder andere de Rotary Clubs. Tom zou hiervoor kijken. 

Andere: 

- ’t Stoofken:  Grote eindejaarsmaaltijd - hun kostprijs is 8800 geraamd waarvan 3500€ 

voeding. Zij spreken van inkomsten 3700€ door de aanwezigen te doen betalen. Zij willen de 

inkom van 5 naar 8€ verhogen. Spreken van 170 deelnemers. Zij vragen ook maaltijdvouchers 

te mogen bezorgen aan de eters. 

Voorstel: om hen te steunen met  2360€ op voorwaarde dat ze de prijs van de maaltijd op 5€ 

houden. Er mogen maaltijdvouchers aan de geschenkpaketten toegevoegd worden. Deze 

mogen bij Sien aangevraagd worden. Jacques verwittigt ’t Stoofken. 

- Financiën 

Vzw VOG - Penningmeester afwezig –  

Inkomsten 2022  70.439,59 - Uitgaven 2022  38.436,92 

Bedrag nog voorzien voor kerstmaaltijden en voor Ateljee 

KBS Fonds Vrienden van VOG:  

driejaarlijkse algemene vergadering van het Fonds in Brussel op 24.10.2022 – Guy Steyaert, 

Philippe Cuelenaere en Koen Decoodt waren aanwezig. 

VOG zond vooraf een evaluatie over de werking door, die werd besproken. 

Het fonds heeft een nieuwe voorzitter, mevrouw Benedicte De Bruycker,   
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KBS kondigde een paar nieuwigheden aan waaronder een QR code waarmee er rechtstreeks 

gestort kan worden naar het Fonds ‘vrienden van VOG’. 

Het ontslag van Philippe Cuelenaere werd besproken. KBS vraagt hem te vervangen door een 

niet-Rotariër en niet lid van de vzw VOG. Er werd voorgesteld om bij Ann Driessen te 

informeren of zij dit ziet zitten. Ann is een sociaal auteur, oud bestuurder van VOG en oud lid 

van RC Gent Prinsenhof. Pascal informeert bij haar of ze dit ziet zitten. 

 

Geplande opvraging bij KBS voor Kras en voor eindejaarsmaaltijden – 28.500€.  

Er waren de laatste tijd minder donaties, tijd om terug wat brieven uit te sturen.  

 

- Acties: 

- Sponsoring-brieven: 

o Brief aan alle leden Rotaryclubs – omslagen geschreven? Verzending was gepland 

begin december ikv. fiscale aftrekbaarheid van de giften. 

o Brief aan bedrijven – hoeveel adressen binnen?  

Het is het moment om de volgende brieven uit te sturen!! Er ontbreken nog steeds adressen 

van bedrijven. Iedere bestuurder zou minimaal 5 bedrijven aanschrijven. Steven volgt dit 

verder op. 

- Kledij: 

Idee om kledij die Kras niet kwijt krijgt en normaal gezien aan derden bezorgt in ruil voor een 

bus naar Bobbejaanland, aan Ateljee te schenken. Deze worden dan per kg verkocht en deze 

middelen kunnen dan naar Kras terugvloeien. Voordeel: kledij zal minder lang gestockeerd 

moeten blijven. Te bekijken met Ateljee. 

- Maaltijdvouchers: 

Er worden te weinig vouchers uitgedeeld en er komen te weinig vouchers terug.  

Enkele voorstellen om dit verder te promoten: 

o Flyer opnieuw doorsturen naar alle Kras diensten en doorverwijzers en dit elk 

trimester te herhalen als geheugensteuntje. 

o Karleen heeft maaltijdvouchers mee en zal dit op de algemene vergadering opnieuw 

ter sprake brengen.  

o Deze flyer werd al doorgestuurd naar alle leden van de raad van bestuur 

o Voorstel om op vergadering die Kras heeft met alle doorverwijzers het project rond 

maaltijdvouchers eens uit te leggen. Ondanks de feedback dat dit mogelijks tot een 

veel grotere vraag zou kunnen leiden, staat de raad van bestuur achter dit voorstel. 

Er worden te weinig bonnen uitgedeeld en gebruikt. Karleen volgt dit verder op en 

spreekt desnoods met Geert af om de uitleg te komen doen.  

o Voorstel: om aan elke kerstmaaltijd een maaltijdvoucher toe te voegen. Sien zal dit 

verder opvolgen en voor en na de kerstmaaltijd contact opnemen met de betrokken 

diensten om feedback te verzamelen en het gebruik van de vouchers nogmaals te 

promoten. 

o Plan om rechtstreeks de buurtwerkers en straathoekwerkers de werking van de 

maaltijdvouchers uit te leggen om de maaltijdvouchers bij daklozen te bezorgen. 

Art. DM over vrouw in tent in Gentse bossen naast Bourgoyen – contact opnemen 

met Peter De Meersseman waarnemend hoofd Gentse dienst Outreachend werk.  
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- Verbeteren en klimaatvriendelijker en zuiniger maken van de koelapparatuur van de 

voedselbedelingspunten. Bestaat er al een overzichtslijst bij Kras? Nee. Karleen vraagt dit na 

op de raad van bestuur: (hxlxb + inhoud + bak/staand model + met/zonder raam + 

frigo/diepvriezer) en bezorgt dit na de algemene vergadering aan Sien. Sien gaat op zoek 

naar verdeler met groepskorting, maar kan dit enkel doen als ze alle specificaties heeft en 

weet hoeveel frigo’s er nodig zijn. Zij heeft alvast een afspraak met verdeler op horecabeurs 

en zal workshop volgen omtrent duurzame keukenoplossingen. 

 
Opmerkingen over koelkasten en diepvriezers van Kras: 

In diencentrum Noord en Geraarke zijn er inderdaad een behoorlijk aantal 
verouderde toestellen in gebruik. Zij zouden graag tot vervanging overgaan. 

SiVi heeft op de vergadering zelf hun vraag omtrent diepvries en koelkasten 
voorgelegd. 

Martine van Toontje heeft haar vraag naar Koen gemaild. Het gaat echter om een 
specifiek toestel dat niet echt energiezuinig is, maar aan hun specifieke nood 
beantwoordt. En gaat om een acute nood, er werd dan ook besloten om deze 
aanvraag al goed te keuren. 

Omtrent koeling ook dit nog: Sint-Antoniuskring bespaart veel energie sinds de 
installatie van koelcel en diepvriescel. Die cellen gebruiken energie van ongeveer 1,5 
gewone koelkasten of diepvriezers, terwijl hun capaciteit x5 (diepvries) en zelfs x10 
(koelkast) is. Dit is wel niet haalbaar bij alle diensten: Toontje en Open Plaats hebben 
er de ruimte niet voor. Geraarke, Dien en de Tinten zijn onzeker over de periode 
waarin ze de huidige locatie nog kunnen gebruiken. 

- Transportproblematiek. Onze middelen zouden meer naar armoede en honger moeten gaan 

dan naar vervoerskosten. We praten hier al jaren over en er komt geen schot in. Getuige 

alweer een nieuwe transporteur bij de Sint- Antoniuskring. Er moet een centralisatie 

gebeuren en dit moet besproken worden met de stad. Het innovatieproject heeft op dit vlak 

jammer genoeg nog niets opgeleverd. 

Al vaak geopperd idee: Kras kiest voor 1 vervoerder en/of VOG gaat erover onderhandelen 

o.a. over korting. VOG betaalt dan enkel nog dat vervoer.  

Dringend nood aan cijfers: benodigde capaciteit, levermomenten, hoeveel ton, andere 

specificaties waarmee rekening gehouden moet worden (laadbrug ja/nee, maximale 

afmetingen, LEZ, …) Karleen volgt dit dringend verder op. De bestuurders van VOG willen 

gerust helpen bij het verzamelen van de nodige cijfers.  

Guy informeert ondertussen bij Caruur wat de mogelijkheden daar zijn.  

- Babyvoeding: Geen verder nieuws. 

- Kerst- Eindejaarsmaaltijden – 1380 in totaal  vraag werd dus positief onthaald. Succesvol 

project. 

Vraag = transport door vrijwilligers Rotariërs van Balenmagazijn naar de diensten. 

Er zijn 7 dagen gepland – bezorging aan Bloemekenswijk kan ter plaatse geregeld worden. 

Wie rijdt er?  19/12 11h15: Yves naar Open Plaats 

               20/12 11h15: Guy naar Open Plaats 

               20/12 13h00: Koen naar Diencentrum Noord 

               20/12 16h: Koen naar Zuidpoort 

               22/12 11h15: Yves naar Open plaats 

- Varia: 
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- Foodmarket Mangé Marché – Foodmarket met elf startende ondernemers op 12 en 13 

november in oude autotoonzaal van Lybaert – Vliegtuinlaan 12 naast WEBA – georganiseerd 

door studenten met weerklank in de pers en vermelding VOG als goed doel. Pascal en Koen 

zijn kort langsgeweest o;a. met flyers VOG – eerste dag 700 bezoekers. Verder nog geen 

nieuws 

- Benefiet - Kerstconcert 22.12 – 19u St Niklaaskerk – Conservatoriumstudente Noa Vanden 

Broucke – ten voordele van VOG – koor + muzikanten en orgel – opbrengst volledig voor 

VOG. Promoten in al onze clubs. Jacques plaatste alvast de nodige informatie op onze FB 

pagina. 

- 12 – 18 december : De Armste Week in Gent , dit jaar ook met deelname van KRAS 

- Kookploeg Gent Solidair organiseerde een feest voor doorstart van het initiatief in  

buurtcentrum Muide op 10.11 met 125 personen aan tafel, zijnde hun vrijwilligers en 

sympathisanten. De spreker op de avond was Schepen Astrid De Bruycker. Er is een nieuw 

logo. De werking blijft identiek. Er kwam steun vanuit de Nationale Loterij. Op de website 

staan 6 Krasdiensten als medewerkende ontvangende organisatie of afhaalpunt vermeld. 

Data volgende vergaderingen: 

- Dinsdag 20 december – Balenmagazijn – 20u. 

 

Voor verslag: Capucine Verstraete. 

 


